

22<sup>nd</sup> Local Vessels Advisory Committee Meeting  
本地船隻諮詢委員會第 22 次會議

Date : 20 March 2017 (Monday)  
日期 : 2017 年 3 月 20 日(星期一)

Time : 2:00 p.m.  
時間 : 下午 2 時正

Venue : Conference Room A, 24/F, Harbour Building,  
地點 : 38 Pier Road, Central  
中環統一碼頭道 38 號海港政府大樓 24 樓會議室 A 室

**AGENDA**  
**議程**

1. Confirmation of Minutes of Last Meeting dated 30 December 2016  
1. 通過上次 2016 年 12 月 30 日會議之會議記錄<sup>1</sup>
  
2. Information Items  
2. 報告事項
  - (i) LVAC Paper No. 1/2017 – Subsidy Scheme for Installation of Radar on Local Passenger Vessels (Extending the Application Period)  
會議文件第 1/2017 號 – 本地載客船隻安裝雷達資助計劃(延長申請期限)
  
  - (ii) LVAC Paper No. 2/2017 – Format of the New Certificate of Survey  
會議文件第 2/2017 號 – 關於新版驗船證明書的格式

---

<sup>1</sup> For the minutes of last meeting, see e-mail sent by Secretary on 3 March 2017  
有關上次會議記錄，見秘書 2017 年 3 月 3 日之電郵

3. New Discussion Items

3. 新議事項

- (i) LVAC Paper No. 5/2017 – Designation of Restricted Areas and Special Areas for Hong Kong Link Road and Southern Connection of Tuen Mun-Chek Lap Kok Link

會議文件第 5/2017 號 – 香港接線和屯門至赤鱗角連接路南面連接路設立限制區域和特別區域

- (ii) LVAC Paper No. 3/2017 – Update on Proposed Amendments to the Examination Rules for Local Certificates of Competency

會議文件第 3/2017 號 – 《本地合格證明書考試規則》的擬議修訂之更新

- (iii) LVAC Paper No. 4/2017 – Proposed Legislation Against Drink and Drug Boating

會議文件第 4/2017 號 – 立法管制海上醉駕和藥駕的建議

5. Any Other Business

5. 其他事項

6. Date of Next Meeting

6. 下次開會日期